



Province de Québec

VILLE DE HUNTINGDON

AVIS PUBLIC

SÉANCE DU CONSEIL MUNICIPAL À HUIS CLOS

Avis est par la présente donné à la population que conformément à la directive émise par le gouvernement du Québec en raison de la pandémie de la COVID-19, l'assemblée publique ordinaire du conseil municipal de la Ville de Huntingdon du lundi 11 janvier 2021 se tiendra à huis clos.

Aucun public ne sera admis. Le huis clos demeure valide pour une durée indéterminée, et ce, selon les prochaines directives du gouvernement.

Toute personne désirant poser une question est priée de la poser, au plus tard le vendredi précédent la séance, par courriel à l'adresse : greffe@villehuntingdon.com. Toutes les questions reçues par courriel seront lues et répondues lors de cette séance.

Donné à Huntingdon, ce 21 décembre 2020.

PUBLIC NOTICE

CITY COUNCIL MEETING BEHIND CLOSED DOORS

Notice is hereby given to the public that in accordance with the directive issued by the Government of Quebec due to the pandemic of COVID-19, the regular public meeting of the City Council of the Town of Huntingdon on Monday, January 11, 2021 will be held behind closed doors.

No audience will be allowed. The closed session remains valid for an indefinite period, according to the government directives.

Anyone wishing to ask a question is requested to ask it, no later than Friday before the session, by email to the address: greffe@villehuntingdon.com. All questions received by email will be read and answered during this session.

Given in Huntingdon, this December 21, 2020.

Denyse Jeanneau
Greffière / Municipal Clerk